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В статье ставится вопрос о возможности сравнения договора суррогатного материнства с поименованными договорами, рассма
тривается возможность применения норм, регулирующих данные договоры, к договору суррогатного материнства по аналогии. Анализи
руются правовая природа, стороны, цели и отношения, порождаемые договором суррогатного материнства. На основании сравнения и 
анализа приводятся особенности содержания договора суррогатного материнства. Особое внимание в статье уделено правовой природе 
и содержанию договора суррогатного материнства через призму поименованных договоров: гражданско-правовых и трудового.
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The article raises the question of the possibility of comparing the surrogate motherhood contract with the named contracts, and considers the possibili-
ty of applying the rules governing these contracts to the surrogate motherhood contract by analogy. The legal nature, parties, goals and relationships 
generated by the surrogacy contract are analyzed. On the basis of comparison and analysis, the features of the content of the surrogacy agreement are 
given. Special attention is paid to the legal nature and content of the surrogacy contract through the prism of named contracts: civil and labor.
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